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OBEC HOSTIŠOVÁ, Hostišová 100, 763 01 Mysločovice 

IČ: 00568562, tel: 577 121 089, e-mail: ou@hostisova.cz 

 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Hostišová, 

konaného dne 3. 11. 2015, od 17.15 hodin. 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Hostišová (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 17.15 hodin 
starostkou obce Martou Smolkovou (dále též jako „předsedající“). 

Starostka dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatovala, že 
přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  

Začátek zasedání 

a) Předsedající navrhla určit ověřovateli zápisu Milana Kováře a Lenku Rašíkovou, sčitatelem Radima 
Pospíšila a zapisovatelkou Ing. Marii Goreckou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

b) Schválení programu zasedání.  
1. Rozpočtové opatření č. 6/2015 
2. Volba předsedy finančního výboru 
3. Nabídka služeb v odpadovém hospodářství pro rok 2016 
4. Rekonstrukce sálu kulturního domu 
5. Kulturní akce – Vítání občánků, Setkání u vánočního stromu 
6. Informace starostky – Přiměřené čištění odpadních vod, směna kanalizace, příprava 

rozpočtu na rok 2016 
7. Různé, diskuze 
8. Závěr 

Další návrhy ani připomínky nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo program zasedání: 

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

1 Rozpočtové opatření č. 6/2015 

Rozpočtovým opatřením dochází ke změně rozpočtu o 2.077.000,- Kč. Na straně příjmů se jedná 

zejména o přijaté dotace z EU ve výši 1.786.000,- Kč a ze SFŽP ve výši 106.000,- Kč, obojí na 

kompostéry a štěpkovače. Příjmy obce se rovněž zvyšují o 183.000,- Kč o podíly obcí Sazovice a 

Mysločovice na pořízení kompostérů a štěpkovačů. Vyšší příjmy obci plynou též z poplatků za psy a 

z nájmu prostor KD, obojí shodně po 1.000,- Kč. Na straně výdajů se jedná o zvýšení rozpočtu na 

úhradu faktury za kompostéry a štěpkovače, a to ve výši 1.892.000,- Kč. Dále je rozpočet navýšen o: 

4.000,- Kč na vyznačení hranice pozemku p. č. 354/5 v k.ú. Hostišová, o 12.000,- Kč na odvody 

zdravotního pojištění zastupitelů obce, o 15.000,- Kč na výdaje místní správy, o 152.000,- Kč na 

projekt ČOV a o 2.000,- Kč na nákup knižních darů do knihovny na akci „S tatínkem do knihovny“. 

Rozpočtové opatření je součástí zápisu. Milan Kovář vznesl dotaz, kolik celkem stály kompostéry a 

štěpkovače. Předsedající odpověděla, že to bylo celkem 2.000.493,- Kč pro všechny tři obce. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo rozpočtové opatření č. 6/2015. 
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Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 
 

2 Volba předsedy finančního výboru 

Předsedající seznámila přítomné se skutečností, že po odstoupení pana Ing. Ivana Dorta ze 

zastupitelstva obce, se uvolnila funkce předsedy finančního výboru. Předsedou finančního výboru je 

dle dohody v tomto volebním období člen z řad nezávislých kandidátů. Mgr. Michal Mynář proto 

navrhl pana Milana Kováře, který funkci předsedy finančního výboru přijal. Nebyly vzneseny žádné 

další návrhy ani připomínky, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová zvolilo předsedou finančního výboru pana Milana Kováře.  
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 1 (Milan Kovář) 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
 

3 Nabídka služeb v odpadovém hospodářství pro rok 2016 

Obec byla oslovena společností SITA s nabídkou služeb odpadového hospodářství pro rok 2016. 

Nabídka společnosti SITA byla uvedena v tunách komunálního odpadu, zatímco současné služby TS 

Otrokovice jsou uvedeny v počtu vyvezených popelnic. Nabídky proto nebyly srovnatelné. Technické 

služby Otrokovice byly proto osloveny k sestavení nové nabídky ve srovnatelných jednotkách. Tato 

nově předložená nabídka se po výpočtech a porovnání ukázala jako levnější. Předsedající proto 

navrhla nabídku schválit. S Technickými službami Otrokovice má navíc obec velmi dobré zkušenosti 

z minulých let. Milan Kovář vznesl dotaz, jak je to s placením DPH u skládkovacích poplatků. 

Předsedající odpověděla, že jsou dva rozdílné poplatky, přičemž jeden je s 15 % DPH a druhý bez 

DPH. Žádné další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny, bylo proto hlasováno. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo nabídku Technických služeb Otrokovice na svoz a odstranění 
komunálního odpadu pro rok 2016. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 
 

4 Rekonstrukce sálu kulturního domu 

Předsedající seznámila přítomné s možností získání dotace ze Zlínského kraje na rekonstrukce 

kulturních domů. Tyto dotace však nezahrnují vybavení nábytkem. O dotace se musí zažádat do 

konce prosince letošního roku, tudíž je potřeba co nejdříve se dohodnout na projektu. Výše dotace 

by činila 50%, což nedává moc prostoru na velké investice. Dle starostky je potřeba rekonstruovat 

parkety, osvětlení a akustiku. Rovněž konstatovala, že po konzultacích s techniky by bylo složité 

rekonstruovat vytápění sálu. Renata Beňačková rovněž navrhla úpravu jeviště – zejména odstranění 

starých závěsů a jejich nahrazení žaluziemi a nalakování podlahy. Milan Kovář vznesl dotaz na 

rekonstrukci podlahy, zda je tím myšlena její výměna či pouze obroušení parket. Předsedající 

odpověděla, že by se jednalo o obroušení parket. Renata Beňačková rovněž vznesla návrh na úpravu 

kuchyňky a výčepního zařízení. Následně se spustila debata o přemístění kuchyňky mimo prostory 

sálu, např. v průchodu do obchodu, či v „pekle“. Tato řešení však byla shledána jako nevyhovující 

z důvodu nedostatku místa v navrhovaných prostorách. Rovněž se vedla diskuze o možnostech 
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snížení stropu na sále. Mgr. Michal Mynář vznesl připomínku, že je nutné dohodnout se, co se nyní dá 

do projektu k žádosti o dotaci. Navrhl rekonstrukci parket, výmalbu, osvětlení, dále navrhl zvážit 

snížení stropu a akustiku, a v nespolední řadě též renovovat elektroinstalace nad jevištěm. Mgr. 

Michal Mynář rovněž oslovil projektanta, se kterým v nejbližší době naplánují prohlídku sálu a 

zkonzultují možnosti řešení. 

a) Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo záměr rekonstrukce sálu KD – rekonstrukci parket, jeviště a 

osvětlení, doplnění vybavení zázemí výčepního pultu, vymalování a akustiku s případným snížením 

stropu. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 4a) bylo schváleno. 
 

b) Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová pověřilo starostku a místostarostu zajištěním nabídky projektu dle bodu 

4a). 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 4b) bylo schváleno. 
 
 

5 Kulturní akce – Vítání občánků, setkání u vánočního stromu 

Vítání občánků se bude konat v neděli 22. listopadu ve 14 hodin. Přivítány do života budou čtyři děti. 

Přípitek, koláčky a květiny zařídí kulturní výbor. Hudba, kulturní vystoupení a fotografování jsou též 

zajištěny. V nejbližších dnech budou doručeny pozvánky rodičům vítaných dětí. 

Setkání u vánočního stromu se uskuteční v neděli 29. listopadu ve 14 hodin. Letošní ročník bude 

obohacen o prodejní jarmark klientů Naděje Otrokovice. 

K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení. 

6 Informace starostky – Přiměřené čištění odpadních vod, směna 

kanalizace, příprava rozpočtu na rok 2016 

ČOV – předsedající seznámila přítomné se současným vývojem situace okolo domovních čističek na 

horním konci obce. Obec žádala o dotaci z Ministerstva zemědělství, kterou však nedostala. 

V současné době může obec žádat o dotace ze Státního fondu životního prostředí. V případě získání 

této dotace by obec ze svého rozpočtu zaplatila 3 mil. Kč, což si vyžádá přijetí úvěru. Předsedající 

konstatovala, že se očekává velký přetlak žádostí, v současné době je proto v plánu jednání přímo 

v Praze na SFŽP. V případě, že by obec dotace nezískala, finanční náklady by byly mnohem větší. 

Směna kanalizace a vodovodu – předsedající seznámila přítomné s průběhem směny kanalizace a 

vodovodu. V současné době se zpracovávají znalecké posudky, které pak musí být schváleny valnou 

hromadou VaK a zastupitelstvem obce. Tato směna by pro obec přinesla plus tzn. sjednocení výběru 

stočného v celé obci, ale na druhou stranu by obec jako vlastník musela počítat s investicemi do celé 

kanalizace v obci včetně čištění odpadních vod. 

Rozpočet – předsedající vznesla námět k diskuzi, zda chtějí členové zastupitelstva schválit rozpočet na 

rok 2016 již v prosinci letošního roku nebo schválit rozpočtové provizorium a rozpočet až v lednu 
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příštího roku. Rovněž vznesla dotaz, jaké investiční akce by členové zastupitelstva chtěli do rozpočtu 

zahrnout. Zastupitelé se shodli, že chtějí schválit rozpočet na rok 2016 v prosinci letošního roku. Dále 

se dohodli na následujících investičních akcích: Nedbálkovo, rekonstrukce sálu KD, oprava pomníku 

M. Ponížila a úprava komunikace u č. p. 138 – na tuto akci budou nově vypsány dotace z Ministerstva 

pro místní rozvoj. Milan Kovář vznesl návrh zařadit do rozpočtu motivační program pro děti, kde by 

se jim v případě dobrého prospěchu ve škole poskytnuly určité benefity, např. bezplatné zapůjčení 

notebooku, apod. Ostatní členové zastupitelstva se shodli, že motivace dětí by byla jistě vhodná, 

avšak než hodnotit prospěch, raději zrekonstruovat sportovní areál a tím zajistit preventivní motivaci 

dětí. 

K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení. 

7 Různé, diskuze 

Prvním bodem diskuze byla chystaná směna pozemků mezi obcí a Denisou Karlovskou. Obec bude 

směňovat část pozemku 57/1 v k. ú. Hostišová. Cena doplatku rozdílu v předcházející smlouvě činila 

30,-Kč/m2. Členové zastupitelstva se shodli, že i v případě této směnné smlouvy by se mělo 

postupovat stejným způsobem, jako v předchozím případě. Nyní záleží na vyjádření druhé smluvní 

strany. 

Dalším bodem diskuze byl dotaz Václava Pospíšila týkající se kominíků v obci. Dle vyjádření starostky 

obce je tato záležitost plně věcí občanů, obec v žádném případě kominické služby nepropaguje ani 

občanům nezajišťuje.  

Milan Kovář vznesl návrh na úpravu křižovatky pod rozhlednou. Členové zastupitelstva naplánovali 

schůzku přímo na místě, kde se rozhodnou, jak se bude v této věci postupovat. 

Posledním bodem byl dotaz Mgr. Michala Mynáře na možnost zavedení veřejné wi-fi sítě na sále 

kulturního domu. Návštěvníci zde pořádaných kulturních akcí se dle něj na připojení k internetu často 

ptají. Byl pověřen Radim Pospíšil, aby zjistil veškeré možnosti týkající se této záležitosti. 

8 Závěr 

Předsedající ukončila zasedání v 19.00 hodin. 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 
2) Rozpočtové opatření č. 6/2015 

 

Zápis byl vyhotoven dne:  

Zapisovatel: 

Ověřovatelé: ..............................................  

                     ..............................................  

Starosta:      ..............................................  

 


